

關島的藍天與海岸 Guam's blue sky and coastline

關島是與眾不同的旅遊度假勝地，擁有許多美麗的海灘，當然也少不了豔陽高掛的天氣。關島雖然以舉辦婚禮和悠閒度假著稱，但島上各式各樣的活動也適合喜歡運動及冒險的遊客。

關島馬拉松賽(2019年4月)

美國聯合航空關島馬拉松 ① 是關島首屈一指的年度跑步盛事，賽程為全馬拉松、半馬拉松、十公里、五公里。參賽者沿著太平洋海岸比賽，完成刺激的賽事後，還可以參加沙灘派對，在現場演奏的音樂聲和夕陽斜照的傍晚中享受當地燒烤美食，絕對能讓你留下不一樣的足跡。下一次的賽事將在2019年4月14日舉行，立即與親朋好友一同參加吧！

飛行體驗

不想邊跑邊看關島？飛行體驗 ② 是另一種遊覽關島的好選擇！關島的天空非常美麗，你可以在小型飛機上從高處俯瞰戀人岬、杜夢灣和阿加納灣。除了在空中遊覽關島外，還可以藉著簡單的飛行課程，一嘗機師的樂趣：坐在駕駛艙內從耳機聽到控制塔的指示，以及享受在跑道上起飛和降落的快感。這個意想不到的體驗會令你畢生難忘！成人(飛行員)的收費由130美元起，最多有兩名乘客可免費同行。

Guam is a famous destination like no other, with lots of beautiful beaches and for sure, lovely weather. It is an iconic place for weddings and relaxation, yet also a place for people who seek sports activities and adventures.



Guam Marathon (April 2019)

The United Airlines Guam Marathon ① continues to be Guam's premier annual running event. Its race distances range from marathon, half marathon, 10K and 5K. The race course will bring you running through the island of Guam along the Pacific Ocean's coastline, definitely taking you to experience Guam with your footprints. After completing the exciting race, runners could also take the chance to enjoy the BBQ party with local barbeque food and beverages, live music and a spectacular setting sun. It's time for you to get your

family and friends to join in the next round on 14 April 2019!

Intro flights

Hesitate to experience Guam with your foots? An intro flight ② would be your another option! Guam's sky is extremely beautiful and you could enjoy sightseeing Two Lovers Point, Tumon Bay and Agana Bay in

the air. Not just overlooking the island in the aircraft, you can also get hands-on experience by joining an easy intro flight course and getting the taste of being a pilot. You would have an unexpected experience in sitting inside the cockpit, hearing the voice from the control tower through the headset and most importantly, an exciting memory of taking off and landing on the runway. Each adult (Pilot) is priced at US\$130 and up, with two free seats for family members and friends to join the ride.

